
 

Steenwijk, 01-05-2025 

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 37 van het reglement van orde 

Inzake: Vragen met betrekking tot structureel te harde rijden Vendelweg 

Geacht college, 

Inwoners aan de Vendelweg hebben ons benaderd en hun zorgen geuit over het 

structureel te hard rijden op de Vendelweg. 

Wij willen daarom de volgende vragen stellen: 

 Is het college op de hoogte van klachten van bewoners over te hard rijden op de 

Vendelweg in Steenwijk? 

 Zijn er in de afgelopen drie jaar snelheidsmetingen verricht op de Vendelweg? Zo 

ja, kunt u de resultaten met ons delen? 

 Hoe vaak zijn er in de afgelopen drie jaar verkeersovertredingen geregistreerd op 

de Vendelweg, specifiek met betrekking tot snelheidsovertredingen? 

 Is er sprake geweest van ongevallen of bijna-ongevallen op deze locatie? Zo ja, wat 

zijn de aantallen en kenmerken van deze incidenten? 

 Is het college bereid om, in overleg met bewoners, aanvullende maatregelen te 

onderzoeken ter bevordering van de verkeersveiligheid op de Vendelweg? Denk 

hierbij aan snelheidsdisplays, drempels of een herinrichting. 

 

Aletta Makken 

Fractie Veur Elkaar 

 

 

 


